
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 22. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 57
I 2006 gennemførte Konkurrencestyrelsen en undersøgelse af omkostningerne
ved at indløse dankort på internettet, og styrelsen anbefalede dengang, at PBS
nedsatte gebyrerne for brug af dankort på internettet. Specielt anbefalede sty-
relsen, at gebyret for transaktioner på små beløb blev nedsat for at fremme
brugen af dankort på internettet. Det erklærede PBS sig enig i, og det medførte
en differentiering i gebyret jf. Konkurrencestyrelsens rapport om betalingskort-
markedet 2010. Men gebyret er ikke nedsat. Hvad er ministerens holdning til
det nuværende gebyr, og vil ministeren arbejde for øget gennemskuelighed af
gebyrerne på Dankortet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand
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